
MATURITA  
ALEBO

PRIÉMER
 ZNÁMOK

Ja ako študent SŠ nesúhlasím s vyjadrením mi-
nistra školstva a som proti zrušeniu maturitných 
skúšok. Áno, možno idem ako študent sám proti 
sebe. Samozrejme tento rok je to nefér. Predsa 
človek prichádza na SŠ s nejakou motiváciou a 
tou je maturitné vysvedčenie. Chce sa uplatniť v 
zamestnaní, nadobudnúť určitú formu vzdelania, 
alebo zvyšovať svoju kvalifikáciu. Načo sa po-
tom poctivo učiť, keď aj tak sa nám spriemerujú 
známky za celé stredoškolské štúdium ? Potom 
môže mať maturitu každý. Aj keď je maturitná 
skúška stresujúca, v živote sa my mladí stretne-
me so stresom ešte veľakrát či už v zamestnaní 
alebo v bežnom živote. A taktiež je stres z medi-
cínskeho hľadiska pre organizmus prospešný. Ak 
Ministerstvo školstva vedy a výskumu zruší matu-
ritnú skúšku, maturita z môjho pohľadu stratí svoj 
význam.

Jakub

Keďže tohtoročné ústne a písomné maturity 
boli z dôvodu pandémie COVID-19 zrušené, 
niektorí budúci maturanti sa rozhodli, že keď 
maturity nemusia byť tento rok, tak prečo 
by mali byť budúci rok, veď predsa školu 
je možné dokončiť aj z priemeru známok. 
Videla som už niekoľko petícií, ktoré boli 
vytvorené preto, aby sa maturity zrušili. Ja 
osobne som ešte ani jednu takúto petíciu 
nepodpísala a ani sa na to nechystám. S 
touto vecou nesúhlasím, pretože verím, že 
konanie maturitnej skúšky má svoj dôvod a 
určite aj výhody do budúcnosti. Myslím si, že 
to, že sa človek dokáže postaviť pred matu-
ritnú komisiu a hovoriť pod takým tlakom, ho 
pripravuje na veľa ďalších životných výziev, 
či už je to vysoká škola alebo práca a mnoho 
ďalších vecí. Nie je pravda, že jednoduchšie 
riešenie  je to najlepšie riešenie. Všetok ten 
stres, príprava a niekedy aj slzy patria k tomu. 
Určite je to aj pre toho človeka pocit, že opäť 
niečo dokázal a začne si viac veriť. Je to taký 
ďalší krok do dospelosti. Celé roky sa maturi-
ty konali týmto spôsobom a nevidím dôvod, 
prečo by sa to malo teraz zmeniť.

NATÁLIA
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AKO TO VIDÍME MY !?!


